
Novembris jätkas juhatus peamiselt kalenderplaani ja järgmise eelarve visandi koostamisega. Hea 

meel on tõdeda, et liikmetel oli kalenderplaaniga seoses palju häid ja konstruktiivseid ettepanekuid. 

Protsess on olnud keeruline, aga loodame, et saame lähinädalatel plaani ka lõplikult kinnitada.  

Samuti tegi juhatus ettepanekud nõukogule seoses järgmise aasta eelarvega ning on töötamas välja 

pakettide plaani, mida saaks potentsiaalsetele sponsoritele pakkuda.  

Novembri algul toimus juhatuse eestvedamisel 2024.a. meeste olümpiakoondise kokkusaamine. 

Juhatus kinnitas pärast arutelu nelja koondise liikmega (GM Kaido Külaots, GM Aleksandr Volodin, IM 

Tarvo Seeman ja Andrei Timošin) viiendaks liikmeks GM Meelis Kanepi, lähtudes eesmärgist, et 

koondis oleks 2024.a. maleolümpial võimalikult kõrge keskmise reitinguga.   

Novembri keskel viis Eesti Maleliit (EML) läbi kohtunike eksami, korraldas Eesti kiirmale 

meistrivõistlused ning esitasime ka mitu taotlust Kultuurkapitalile seoses 2024. aasta 

kalenderplaaniga. 

19. novembril korraldati Montenegros Euroopa Maleliidu (ECU) üldassamblee, kus EML-i esindas Triin 

Narva. Detsembris toimub rahvusvahelise maleliidu (FIDE) kongress, kus EML-i esindab Villu Otsmann. 

Novembris toimusid ka selle aasta viimased EML-i eestvedamisel organiseeritud Eesti koondiste 

lähetused rahvusvahelistele tiitlivõistlustele: U14-U18 noorte maailmameistrivõistlused Itaalias 

(delegatsioonijuht Rainer Raud) ja Euroopa naiste võistkondlikud meistrivõistlused Montenegros 

(delegatsioonijuht Triin Narva). 

Juhtkonnaga liitus ka vandeadvokaat Kaarel Kais. Tere tulemast – jõudu ja jaksu Kaarlile, kes hakkab 

tegelema noortespordi valdkonnaga.  
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